
東華三院馬振玉紀念中學 

活動通告 039/25-26 

印章雕刻工作坊 

 

敬啓者： 

為提升學生對中國文化的認識和修養，本校將安排印章雕刻工作坊，讓同學在活動中了解中國

印章雕刻的文化和技術。有關詳情如下： 

 

日    期 ︰ 2025年： 

10月 20日 

11月 3、10日 

2026年： 

1月 5、12、26 日 

 (星期一) 

時    間 ︰ 下午 4:00 - 下午 5:30  (共六節)  

地    點 ： 本校課室 

費    用 ： 全免 (全數由賽馬會「傳創」非遺教育計劃資助) 

 

請 貴家長仔細閱讀通告內容，並於十月二十日(星期一)或之前簽妥電子通告回條，以便統籌

辦理。如對活動有任何疑問，請致電 2443 9899與黃晉老師聯絡。 

 

      此致 

貴家長 

  

    東華三院馬振玉紀念中學校長 

 

 

 

 

______________________ 謹啟 

                                                                 （賴珮賢）           

二零二五年十月十七日 

----------------------------------------------------------------- ---------------------------------------------------------- 

                               東華三院馬振玉紀念中學                  班號：_______ 

活動通告 039/25-26 

印章雕刻工作坊 

敬覆者： 

本人為 _______ 班學生 ___________________ 家長，已知悉上述活動通告事宜，並會叮囑敝

子弟用心學習及聽從在場老師之教導。 

 

 此覆 

東華三院馬振玉紀念中學 

 

家長姓名：___________________ 

 

家長簽署：___________________ 

二零二五年     月     日 



TWGHs C.Y. Ma Memorial College 
Activity Circular 039/25-26 

Chinese Stamp Carving Workshop 
 

17th October 2025 
 
Dear Parents 
 
To let our students understand more about the Chinese traditional culture, the Chinese Department is 
going to organize a Chinese stamp carving workshop. The workshop will provide an opportunity for 
students to learn about the culture and skills of Chinese stamp carving. For more details, please refer to 
the Chinese version. 
 
Please return the signed e-reply slip on or before 20th October 2025 (Monday). Please feel free to 
contact Mr. Wong Chun on 2443 9899 if you have any questions. 
 
Yours sincerely 
 
 
 
 
Lai Pui Yin Polly 
Principal 
 
Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail. 

 
 


